
 Protokół Nr XXVI/12 

z obrad  XXVI sesji Rady Miasta Rypina w dniu 22 października 2012 roku w Urzędzie 

Miejskim w Rypinie pod przewodnictwem p. Leszka Furmana- Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Rypina. 

 

 Na stan 15 radnych obecnych było  14. 

Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Sesja trwała od godz. 15.00 do godz. 19.00. 

 

Porządek obrad : 

 

1.    Otwarcie obrad XXVI sesji. 

2.  Wystąpienie  komendanta Straży Miejskiej w Rypinie  z okazji 20-lecia  funkcjonowania   

       tej jednostki w naszym mieście . 

3.  Sprawy organizacyjne  : 

        a/ przyjęcie porządku obrad, 

        b/ przyjęcie protokołu  XXIV  i XXV  sesji.               

        c/ informacje i komunikaty Przewodniczącego  Rady Miasta. 

 4.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Rypina  w okresie  od XXIV   sesji, w  

          tym z realizacji uchwał. 

 5.    Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z prac komisji. 

 6.    Informacja Przewodniczącego  Rady Miasta   o oświadczeniach  majątkowych   

        złożonych przez radnych  Rady Miasta Rypina . 

 7.    Informacja  Burmistrza Miasta Rypina  o oświadczeniach  majątkowych  złożonych   

        przez osoby zobowiązane   zgodnie z art. 24 h ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 

 8.    Informacja o wykonaniu budżetu  miasta Rypina za I półrocze  2012 roku. 

 9 .   Podjęcie uchwał : 

        a/ w sprawie  obwodów  głosowania ( projekt uchwały Nr  XXVI/ 180/12) 

        b/ w  sprawie  wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości  do sprzedaży(  

           projekt uchwały Nr  XXVI/181/12) 

       c/ w sprawie  przejęcia  obowiązków  odbioru  odpadów komunalnych  od  

            właścicieli nieruchomości  z terenu Gminy Miasta  Rypina,  na  których   nie  

            zamieszkują  mieszkańcy , a powstają  odpady komunalne( projekt uchwały Nr  



            XXVI/182/12) 

       d/ w sprawie terminu, częstotliwości  i trybu uiszczania  opłaty  za  

           gospodarowanie  odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości   

           na terenie  Gminy Miasta Rypina( projekt uchwały Nr  XXVI/183/12) 

       e/ w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca  ubiegający się   

            o uzyskanie  zezwolenia  na prowadzenie działalności  w zakresie    

            opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i transportu nieczystości  

            ciekłych  ( projekt uchwały Nr  XXVI/184/12) 

         f/ w sprawie sieci publicznych  przedszkoli prowadzonych  przez Gminę Miasta  

             Rypina. ( projekt uchwały  Nr  XXVI/185/12) 

        g/ zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu  miasta Rypina na 2012 rok   
          ( projekt uchwały  Nr  XXVI/186/12) 

         h/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  

           Gminy  Miasta Rypina na lata  2012 - 2044 ( projekt uchwały  Nr  XXVI/187/12) 

         i/ w sprawie  zmiany  uchwały ( projekt uchwały Nr  XXVI/188/12 ) 

         j/ w sprawie   zaciągnięcia  długoterminowego kredytu  bankowego  na spłatę wcześniej    

           zaciągniętych zobowiązań. ( projekt uchwały  Nr  XXVI/189/12) 

10.  Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 11. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

 12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

 13. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Miasta Rypina 

 

Ad.1a 

V-ce Przewodniczący  Rady Miasta  p.Leszek Furman otworzył obrady XXVI sesji. Powitał 

przybyłych gości : posła na sejm RP p. Janusza Dzięcioła,  komendantów Straży: p. Jana 

Przeczewskiego  komendanta Straży Miejskiej w Grudziądzu, p.Wacława Chęcińskiego 

komendanta Straży Miejskiej  w Żurominie, p. Krzysztofa Grzybka komendanta Straży 

Miejskiej w  Wąbrzeźnie, delegacje Straży  Miejskiej w Toruniu na czele z zastępcą 

komendanta, p. Jarosława Nowatkowskiego zastępcę komendanta komendy Powiatowej 

Policji w Rypinie, p. Mariusza Sztuczkę komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Rypinie, 

radnych Rady miasta Rypina, Burmistrza  Miasta Rypina  wraz z pracownikami  urzędu, 

wszystkich obecnych na  sali. 

 



Ad.2 

Komendant Straży  Miejskiej  w Rypinie podziękował wszystkim gościom za przybycie. 

Przeprosił za swój strój cywilny, jest na zwolnieniu lekarskim i nie może wystąpić w 

mundurze nad czym ubolewa. Podziękował wszystkim , z którymi Straż Miejska  

współpracuje na co dzień .Podkreślił też  służebną rolę Straży Miejskiej na rzecz 

mieszkańców naszego miasta, podziękował Burmistrzowi Miasta za pomoc i życzliwość. 

Podkreślił znaczenie konstruktywnej współpracy  z Komisją Porządku Publicznego, Handlu i 

Usług dziękując przewodniczącemu tej komisji p. Januszowi Chojnackiemu. 

Oficjalne wystąpienie wygłosił p. Janusz Szwankowski zastępca Komendanta Straży 

Miejskiej . Podkreślał znaczący okres działania Straży Miejskiej w historii naszego miasta jak 

również w życiu każdego z nas. Podziękował p. Burmistrzowi Grzybowskiemu za wspaniałą 

konstruktywna współpracę, zrozumienie i wyrozumiałość, wysokiej Radzie na czele z  jej 

Przewodniczącą  p. Joanną Krukowską, Komisji Porządku Publicznego, Handlu i Usług, 

komendantom Komendy Powiatowej Policji w Rypinie, komendantowi Państwowej Straży 

Pożarnej w Rypinie, prezesom spółek miejskich, dyrektorom szkół rypińskich, przedszkoli 

miejskich oraz instytucjom kultury, sportu i pomocy społecznej. Przede wszystkim 

podziękował mieszkańcom  dla których Straż Miejska pracuje. Na koniec dziękował swoim 

kolegom strażnikom miejskim.  

Głos zabrał poseł  na Sejm RP p. Janusz Dzięcioł. Dziękując za pełne zaangażowanie i 

codzienny trud, życzył strażnikom miejskim, aby  służba wykonywana przez nich była 

powodem do dumy. 

Listy gratulacyjne wraz z życzeniami odczytali komendanci Straży Miejskiej w Toruniu, 

Grudziądzu i Wąbrzeźnie. Wyrazy szacunku i uznania złożył również na ręce strażników 

miejskich p. Jarosław Nowatkowski zastępca komendanta Policji w Rypinie. Słowa 

podziękowania skierował ponadto przewodniczący Komisji Porządku Publicznego Handlu i 

Usług p. Janusz Chojnacki podkreślając konstruktywną współpracę w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa naszym mieszkańcom. 

Na koniec  wyrazy uznania i podziękowania złożył Burmistrz Miasta Rypina p. Grzybowski. 

Nawiązał  do wprowadzonych rewirów, co znacznie usprawniło pracę Straży Miejskiej jak 

również do patroli rowerowych, gdzie w tern sposób  został ułatwiony  kontakt z 

mieszkańcem. Na ręce komendanta Lulińskiego przekazał gratulacje dla wszystkich 

strażników miejskich , były dyplomy i upominki . 

Były też życzenia od kierowników jednostek miejskich, dyrektorów szkół i przedszkoli.  

 



Ad. 3a 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXVI sesji. 

Rada Miasta Rypina 13 głosami „za” jednogłośnie przyjęła porządek obrad sesji 

(podczas głosowania nieobecny jeden radny). 

 

Ad. 3b 

Rada Miasta Rypina 13 głosami „za” jednogłośnie przyjęła protokół XXIV i XXV sesji. 

 

Ad.4 

Burmistrz Miasta Rypina przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie od 

ostatniej sesji. Informował m.inn o tym, że : 

- uczestniczył w Kulinariadzie organizowanej przez ŚDS w Rypinie, 

- zainstalowany został neon LED-owy informujący o siedzibie Urzędu Miejskiego, 

- odbyły się kolejne targi rolnicze Agra 2012, gdzie goszczono delegacje z Nowego Targu , z  

   którą miasto nawiązało współpracę, 

- podziękował osobom, które społecznie włączyły się w organizację tegorocznej Agry, jak      

  chociażby p.Zbigniewowi Sierocińskiemu, który zorganizował wystawę psów, ZHP,  

  animatorom „Rypińskiego Biegu po Zdrowie” p. Cezaremu Jankowskiemu oraz za zbiórkę  

   pieniędzy  na rzecz oddziału dzieci autystycznych, który to oddział mieści się przy SP3, 

- dziecięca grupa estradowa z naszego miasta odbyła wizytę we Francji. Podziękował  

   szczególnie firmie REJS, głównemu sponsorowi tego wyjazdu. Zespół zaprezentował się w  

   Szkole Polskiej przy Ambasadzie RP w Paryżu, odczytał list od dyrektora tej placówki  

   wyrażający słowa podziękowania i uznania dla zespołu.  Zespół reprezentował nie tylko  

   nasze miasto ale również  całe województwo kujawsko – pomorskie, 

- odbył spotkanie z Ryszardem Urbańskim przedstawicielem spółki, która będzie realizowała  

   budowę galerii przy ul. Tylnej, 

- uczestniczył też w oddaniu budynku w systemie deweloperskim wybudowanym przez RTBS  

  w  Gołubiu Dobrzyniu, 

- Muzeum Ziemi Dobrzyńskiej organizowało pokaz nawiązujący do czasów Księstwa  

  Warszawskiego. Impreza ta jednak odbiła się małym echem jeśli chodzi o młodzież  

  rypińską, na przyszłość należy włączyć dyrektorów  placówek szkolnych, 

- 16.09.2012r uczestniczył  w zjeździe  rad parafialnych z całej diecezji, gdzie spotkanie to  

  posłużyło również promocji naszego miasta, 

- podziękował wszystkim, którzy uczcili obchody 50 – lecia  Domu Dziecka w Rypinie.  



   Szczególne słowa uznania należą się firmie Gaspol , która wyremontowała kilka sal, 

- odbył się turniej hokeja na trawie, którego organizatorem był Klub   „Staś”, 

- 2.10. 2012 r. odbyła się inauguracja roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 

- kluby seniora odbywały swoje uroczystości w ramach „Dni Seniora” , 

- informował też , że firma AGROLOK z  Golubia – Dobrzynia chce uruchomić swoją  

  działalność na terenach przy ulicy Bielawki, jednak są problemy z wjazdem na tą  

   nieruchomość, 

- odbył spotkanie z przewodniczącym Związku Krynologicznego, który zaproponował  

   wystawę owczarków niemieckich w naszym mieście, 

-  5 października wręczono  profesjonalne buty  uczniowi  Mateuszowi  Sadłowskiemu   

   reprezentującemu  Polskę na Mistrzostwach    Świata  , 

 - odbył spotkanie     z  burmistrzem  Sępólna  Krajeńskiego  dot.  wejścia tego miasta  jako  

   współudziałowca  do RTBS, 

-  09 października  w obecności  notariusza odbyło się  podpisanie aktu notarialnego  ze  

   Starostwem Powiatowym  dot. przekazania  własności gruntu  pod halą i basenem  . 

    Miasto stało się  współwłaścicielem nie tylko  hali i basenu ale również w ½   części    

    współwłaścicielem gruntu, 

-   Urząd  gościł studentów  architektury  i urbanistyki  z Poznania , którzy mają zająć się    

     opracowaniem koncepcji  ulicy Rynek, 21 Stycznia , bocznych uliczek w centrum miasta,  

     nowej elewacji budynku Kościuszki 10 . Koncepcja powinna zostać opracowana  w ciągu  

     3 miesięcy, 

-  16 października  br. miał miejsce odbiór  drogi Rypin-Kowalki, gdzie miasto ma też swój  

    udział w budowie tego odcinka drogi przynależącego do miasta, 

-   wraz z rypińskimi pracodawcami  odbył spotkanie   w siedzibie  Pracodawców w  

    Warszawie , gdzie wspólnie z Prezesem  Rypińskiej Izby  Przemysłowej  i innymi  

    pracodawcami omawiano  problemy rynku pracy w naszym mieście, 

-  trwa nadal walka o  Sąd w Rypinie , będzie skierowane  pismo  do Prezesa   Rady  

   Ministrów  i wszystkich  posłów    o zmianę  podpisanego rozporządzenia. 

 

 Burmistrz informował ponadto: 
 
1.W okresie od ostatniej sesji po przeprowadzeniu zapytań ofertowych zostały zawarte  

   umowy z Wykonawcami na realizację zadań: 



– Dostawa elementów ogrodzenia panelowego w ramach zadania Plac zabaw przy 

budynku Mławska 39, 

– Wykonanie, dostawa i montaż elementów placu zabaw w ramach zadania Plac 

zabaw przy budynku Mławska 39. 

1. W okresie od ostatniej sesji po przeprowadzeniu przetargów nieograniczonych zostały 

zawarte umowy z Wykonawcami dotyczące następujących zadań:  

– 18 września 2012 roku – Termomodernizacja Przedszkola Nr 1 przy  

ul. Młyńskiej w Rypinie w ramach projektu Termomodernizacja budynków 

Przedszkoli Miejskich Nr 1, Nr 2 i Nr 3 w Rypinie – termin realizacji do  

dnia 17 grudnia 2012 roku – wartość zadania brutto z oferty 206 870,67 zł; 

zadanie zostanie rozliczone kosztorysowo po zakończeniu, 

– 25 września 2012 roku – Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

w ramach zadania Rozbudowa i przebudowa Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji – I etap – termin realizacji do dnia 17 stycznia 2013 roku – wartość 

brutto zadania 58 425,00 zł, 

– 1 października 2012 roku – Opracowanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej na budowę ul. Rzeźniczej – termin realizacji do dnia 31 marca  

2013 roku – wartość brutto zadania 17 097,00 zł, 

– 3 października 2012 roku – Przebudowa ulicy Gałczyńskiego – termin realizacji 

do dnia 14 grudnia 2012 roku – wartość brutto zadania 430 951,03 zł, 

– 4 października 2012 roku – Dokumentacja na przebudowę ul. Ks. Podlesia – 

termin realizacji do dnia 15 stycznia 2013 roku – wartość brutto zadania 

13 530,00 zł, 

– 5 października 2012 roku – Przebudowa chodnika w części ul. Nowej w ramach 

zadania Budowa chodników w rejonie ulic: Nowej, Willowej, Bukowej – termin 

realizacji zadania do dnia 4 listopada 2012 roku – wartość zadania brutto z oferty 

42 113,13 zł; zadanie zostanie rozliczone kosztorysowo po zakończeniu, 

– 15 października 2012 roku – Systemy dziedzinowe w ramach projektu Unifikacja 

systemów wymiany informacji i wdrożenie tematycznych modułów 

informacyjnych – termin realizacji do dnia 31 maja 2013 roku – wartość brutto 

zadania 248 500,00 zł. 

2. W dniu 26 września 2012  roku zostało wszczęte postępowanie na realizację zadania 

pn. Dostawa energii elektrycznej dla potrzeb jednostek z terenu Powiatu Rypińskiego. 

Zamówienie obejmuje dostawę energii na 2013 rok dla Gminy Miasta Rypina, Gminy 



Rogowo, Gminy Skrwilno, Gminy Rypin, Gminy Wąpielsk, Powiatu Rypińskiego, 

RTBS i KOMES. Termin składania ofert upływa 6 listopada 2012 roku. 

3. W okresie od ostatniej sesji w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych Wydziału 

Infrastruktury i Inwestycji wykonano następujące prace:  

– złożono wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach rządowego 

programu wsparcia budownictwa socjalnego dofinansowania budowy 24 

rodzinnego budynku komunalnego przy ul. Dworcowej. Wysokość 

dofinansowania może sięgnąć maksymalnie 30% wartości zadania. Aktualnie 

czekamy na wyniki rozstrzygnięcia konkursu, 

– w dniu 4 października 2012 przekazano plac budowy a 15 października  

rozpoczęte zostały roboty drogowe przy przebudowie ul. Gałczyńskiego.  

W ramach zadania wykonany zostanie odcinek pomiędzy ul. Mickiewicza  

a 11 Listopada z przebudową skrzyżowania z ul. Leśmiana, 

– w dniu 18 września rozpoczęto prace przy termomodernizacji Przedszkola Nr 1 

przy ul. Młyńskiej. Prace przebiegają dosyć sprawnie ocieplono już dach poprzez 

wdmuchnięcie wełny mineralnej. Wymieniono komplet okien i zakończono 

roboty murarskie. Aktualnie trwają docieplenia ścian, wymiana orynnowania  

i pokrycia z papy, 

– zakończono prace budowlane przy przebudowie ul Kolorowej. Termin odbioru  

wyznaczono na dzień 24 października 2012. Wartość robót wg kosztorysu 

ofertowego wynosi około 66 tys. zł ale ostateczna wartość robót zostanie ustalona 

kosztorysem powykonawczym, 

– trwają końcowe prace przy przebudowie chodnika w ul. Nowej. Termin 

zakończenia robót przewidziany na 4 listopada zostanie przyspieszony. Wartość 

prac wg  kosztorysu ofertowego wynosi około 42 tys zł, 

– zakończono roboty związane z przebudową odcinka ul. Słonecznej. Protokół 

odbioru podpisano w dniu 8 października 2012 r. Wartość robót wyniosła  

77 tys. zł. W ramach inwestycji wykonano pieszojezdnię i zjazdy z posesji  

o łącznej powierzchni ponad 750 m2 z wymianą krawężników, 

– zakończono prace przy budowie placu zabaw na skwerze pomiędzy budynkami 

nr 39 i 41 przy ul. Mławskiej. Część prac polegających na przygotowaniu 

nawierzchni placu i montażu ogrodzenia wykonano siłami własnymi, 



– trwają prace przy przebudowie schodów i wykonaniu podjazdu dla 

niepełnosprawnych przy Szkole podstawowej Nr 3. Wartość prac według 

kosztorysu ofertowego około 13 tys. zł. 

 

Burmistrz informował też odnośnie  Wydziału projektów Unijnych i Sportu : 

Wrzesień- wsparcie organizacji zawodów  pn. Rypin SKATE Session- Orlik SP 3 

Wrzesień- wsparcie organizacji I turnieju hokeja na trawie dziewcząt i chłopców w kategorii 

Młodzik o Puchar Burmistrza- Orlik SP 1 

Wrzesień-wsparcie RKL Lech i MOSiR-u w organizacji i przeprowadzeniu dwóch meczów 

podwyższonego ryzyka z Elaną Toruń i Chojniczanką Chojnice 

Wrzesień-w trybie uproszczonym ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie wsparto 

działania sportowe UKS Trójka kwotą 10 000, 00 zł 

Październik- wsparcie transmisji internetowej meczu RKS Lech- Bytovia Bytów 

Październik- opracowanie harmonogramy korzystania z RCS w tzw. godzinach miejskich w 

okresie październik 2012- marzec 2013  

Październik- udział w inwestycji Plac zabaw przy ul. Młyńskiej 39 w zakresie 

przeprowadzenia postepowania z wyposażenia placu w przyrządy. 

Trwa opracowywanie dokumentów niezbędnych do przekazania Orlików pod zarząd MOSIR 

Trwa opracowywanie nowej uchwały regulującej zasady korzystania MOSiR 

Przedsiębiorczość 
Toruński Funduszu Poręczeń Kredytowych- 4 posiedzenia 6 wniosków,  

Fundusze Unijne 

Hala basen 3.1 

Monitoring realizacji wskaźników projektu 

RO G „Bielawki” 5.6 

Czekamy na rozliczenie końcowe 

Złożono harmonogramy płatności za miesiące wrzesień, październik 

Nowe Centrum Rypina 7.1 

Opracowywany jest wniosek końcowy. 

Złożono harmonogramy płatności za miesiące wrzesień, październik  

Projekt informatyczny 4.2 

Bieżąca działalność w projekcie. Złożono harmonogramy płatności za miesiące wrzesień, 

październik 



7.1.1 Rewitalizacja obszaru przy ul. Nowe Osiedle- I etap 

Czekamy na podpisanie umowy. 

7.1.1 Rewitalizacja obszaru przy ul. Nowe Osiedle- II etap 

Projekt w ocenie formalnej 

2.3 Termomodernizacja przedszkoli miejskich w Rypinie 

Trwa opracowywanie dokumentacji projektowej. Termin składania dokumentacji grudzień 

3.1 Doposażenie praco- klasowani do nauki przedmiotów ścisłych w szkołach miejskich 

Trwają konsultację ze szkołami i opracowywanie założeń projektu 

3.1 Astro- Bazy 

Problemy techniczne z budynkiem- Przecieki przez płytę stropu wód deszczowych. Odbyte 

konsultacje z Urzędem Marszałkowskim, oraz spotkanie z kierownikiem budowy z firmy 

SANMEL. W dniu 1910.2012 firma podjęła prace polegające na  

3.3.4 Z Nauką ścisłą za Pana Brat 

Bieżąca działalność w projekcie.  

9.1.1 SOS- tu przedszkole jest 

Bieżąca działalność w projekcie. 

Lokalny Program Rewitalizacji Miasta Rypina 

Wprowadzono zmiany do dokumentacji i poddano je konsultacjom w Urzędzie 

Marszałkowskim i Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Trwa analizowanie kolejnych 

kart projektowych przed zaproponowaniem ich do wpisania LPR. 

 

Burmistrz przekazał  radnym pisemną informację dot,.   realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Komisji  informowali   odnośnie  prac komisji w okresie od ostatniej sesji. 

Wszystkie komisje skupiły się przede wszystkim na zaopiniowaniu sprawozdania z 

wykonania budżetu miasta Rypina za I półrocze br. oraz zaopiniowaniu projektów uchwał na 

dzisiejszą sesję. 

 

Ad. 6 

V-ce  Przewodniczący  Rady Miasta  informował o oświadczeniach  majątkowych  złożonych 

przez radnych Rady Miasta Rypina . Wszyscy radni złożyli oświadczenia  w ustawowym 

terminie. Są  one jeszcze przedmiotem analizy przez Urząd Skarbowy. 

Informacja stanowi zał. Nr  2 do protokołu. 



 

Ad. 7 

V-ce Przewodniczący Rady Miasta   informował o   oświadczeniach  majątkowych osób 

zobowiązanych do złożenia zgodnie z art. 24 h ust.3  pkt.  3  ustawy o samorządzie  

gminnym. Oświadczenia zostały złożone  w ustawowym terminie. 

Informacja stanowi zał. Nr  3 do protokołu. 

 

Ad.8 

Skarbnik miasta p. Violetta Zielaśkiewicz przedstawiła informację  odnośnie  

wykonania budżetu miasta Rypina za I półrocze 2012 roku.( stanowi zał. Nr 4 do 

protokołu). 

„Budżet miasta na rok bieżący został uchwalony przez Radę Miasta Rypina w dniu 

27.12.2011 roku w wysokości 

- dochody -  48 389 929 zł 

- wydatki -  49 648 465 zł 

Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetowy w wysokości 

1 258 536 zł  w wyniku zmian dokonanych w okresie sprawozdawczym dokonano 9 zmian 

budżetowych korygując zarówno dochody jak i wydatki budżetowe. 

Plan dochodów po zmianach na dzień 30.06.12 wynosi – 49 741 415 zł z czego wykonano 

24 725 923,24 zł co stanowi 49, 71%. 

Struktura dochodów przedstawia się następująco: 

- dochody własne stanowią 50% planu wykonano w 45% 

- dotacje celowe stanowią 28% planu wykonano w 49% 

- subwencje stanowią 22% planu wykonano w 60% 

Dochody bieżące zrealizowano w 53% a dochody majątkowe w 29%. Największe i 

najbardziej istotne odchylenia wykonania dochodów w stosunku do planu dotyczą realizacji 

dochodów majątkowych, czyli dochodów ze sprzedaży mienia komunalnego, działek 

budowlanych i lokali. Plan : 2 114 000zł wykonano 125 270 zł co stanowi 6%.  

Wydatki budżetowe zaplanowano w wysokości 51 401 545 zł wykonano w wysokości 

24 120 202,84zł co stanowi ok. 47%.Wydatki bieżące zaplanowano w kwocie 43 578 386 zł 

wykonano w 53% a wydatki majątkowe zaplanowano w kwocie 6 108 145 zł wykonano w 

30%. Realizacja wydatków bieżących przebiega rytmicznie zgodnie z upływem czasu. Za 

okres objęty ocena miasto uzyskało nadwyżkę budżetowa w kwocie 605 720 zł przy 

planowanym deficycie. Zadłużenie miasta na koniec okresu sprawozdawczego wynosiło 



11 792 749 co stanowi 23,70% planowanych dochodów. Poziom zadłużenia miasta w okresie 

objętym oceną mieści się w ustawowych limitach określonych ustawą o finansach 

publicznych to jest 15% i 60%.”. 

 

Ad.9a 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  p.Leszek Furman  przedstawił projekt  uchwały 

Nr XXVI/180/12 w sprawie  obwodów głosowania. Jest pozytywna opinia  Komisji Budżetu i 

Gospodarki Miejskiej oraz radcy prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Dyskusji nie było, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypina 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/180/12  w 

sprawie obwodów  głosowania. 

Uchwała Nr XXVI/180/12  stanowi  zał. Nr  5 do protokołu. 

 

  Ad.9b 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina   przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/181/12 w 

sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży. Jest pozytywna 

opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej oraz radcy prawnego pod względem 

formalno-prawnym. 

Dyskusji nie było,   poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypina  14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/181/12  w 

sprawie wyrażenia  zgody na przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży. 

Uchwała Nr XXVI/181/12  stanowi  zał. Nr  6 do protokołu. 

 

Ad. 9c 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina    przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/182/12 w 

sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

z terenu Gminy Miasta Rypina, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. Jest pozytywna opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej i Komisji 

Porządku  Publicznego, Handlu i Usług  oraz radcy prawnego pod względem formalno-

prawnym. 

Dyskusji nie było, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypina 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/182/12 w 

sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 



nieruchomości z terenu Gminy Miasta Rypina, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne. 

Uchwała Nr XXVI/182/12  stanowi  zał. Nr  7 do protokołu. 

 

Ad. 9d 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina    przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/183/12 w 

sprawie terminu, częstotliwości  i trybu uiszczania  opłaty  za gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości  na terenie  Gminy Miasta Rypina. Jest 

pozytywna opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej i Komisji Porządku  Publicznego, 

Handlu i Usług  oraz radcy prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Dyskusji nie było,  poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypina  14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/183/12 w 

sprawie  terminu, częstotliwości  i trybu uiszczania  opłaty  za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości  na terenie  Gminy Miasta 

Rypina. 

Uchwała Nr XXVI/183/12 stanowi  zał. Nr  8 do protokołu. 

 

Ad. 9e 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina   przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/184/12 w 

sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca  ubiegający się  o uzyskanie  

zezwolenia  na prowadzenie działalności  w zakresie  opróżniania  zbiorników  

bezodpływowych  i transportu nieczystości ciekłych. Jest pozytywna opinia  Komisji Budżetu 

i Gospodarki Miejskiej, Komisji Porządku  Publicznego, Handlu i Usług  oraz radcy 

prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Dyskusji nie było, poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypina  14 głosami „za’ jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/184/12 w 

sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca  ubiegający się  o uzyskanie  

zezwolenia  na prowadzenie działalności  w zakresie  opróżniania  zbiorników  

bezodpływowych  i transportu nieczystości ciekłych. 

Uchwała Nr XXVI/184/12 stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 

 

 

 

 



Ad. 9f 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/185/12 w 

sprawie sieci publicznych  przedszkoli prowadzonych  przez Gminę Miasta Rypina. Jest 

pozytywna opinia Komisji Oświaty. 

Dyskusji nie było,  poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypina  14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/185/12 w 

sprawie sieci publicznych  przedszkoli prowadzonych  przez Gminę Miasta Rypina. 

Uchwała Nr XXVI/185/12 stanowi zał. Nr 10  do protokołu.  

 

Ad. 9g  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/186/12 

zmieniającej uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu miasta Rypina na 2012 rok. Jest 

pozytywna opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej. 

Radny p. Roman Bytner pytał o przeznaczenie środków w kwocie 100 tyś. zł na promocję 

zapisanych w wydatkach bieżących w punkcie 11. Pytał, czy w dobie kryzysu miasto stać na 

taką promocję? 

Skarbnik wyjaśniała, że będzie przeprowadzony przetarg na promocję miasta, wybrana 

zostanie najkorzystniejsza oferta. Jej zdaniem miasta na to nie stać.  

Wywiązała się dyskusja wokół przeznaczenia tych środków.  

Radny p. Sobierajski zwrócił uwagę, że w tym roku przekazano już 300 tyś. zł dla klubu 

„Lech”. Jeśli do tego doliczyć pomoc jednostek miejskich takich jak MOSiR, czy RCS  to 

pomoc dla klubu zbliża się do kwoty 1 mln złotych. Jest rozdarty, jeśli chodzi o decyzję w 

sprawie przekazania tych pieniędzy dla klubu, szkoda, że na Komisji Budżetu i Gospodarki 

miejskiej, gdzie dyskutowano na ten temat  nie było nikogo z Zarządu klubu „Lech”. Jego 

zdaniem miasta nie stać na drugą ligę. 

Radny p.Maciejewski zgłosił  wniosek o  przeprowadzenie  odrębnego głosowania nad 

zmianą budżetową dot. przekazania dla klubu 100 tyś. zł. 

Burmistrz wyjaśniał, że miasto w tym roku przekazało 350 tyś. zł na działalność klubów 

sportowych. Czy jest to dużo czy mało, należy odnieść  to do działalności w innych miastach 

takich jak Kraków czy Gdańsk , których zadłużenie przekracza 100% budżetu. Miasto Rypin 

spłaca zobowiązania z lat poprzednich, budżet miasta jest trudny ale nie można rezygnować z 

podstawowych działalności. Dodał, że w poprzedniej kadencji, kiedy to klub  „Lech” zdobył 

puchar, jego poprzednik dał zawodnikom stypendia. Wspierana jest kultura, nie należy 

zapominać o sporcie. Miasta nie stać na II ligę, ale jeśli sponsor strategiczny podjął się tego, 



miasto  też powinno  te środki przekazać. Należy wykorzystać te 5 minut, jest to niezwykła 

promocja naszego miasta, pisały o tym portale. Poprosił o rozważne podejście do tej sprawy. 

Zdaniem radnej p.Pawlak marzeniem wszystkich było, aby klub „Lech” dostał się do drugiej 

ligi, należy więc mu pomóc. 

Pomocy dla klubu nie kwestionował też radny p.Pawłowski. Pozostaje jednak kwestia 

uzyskania dokładnych informacji od prezesa klubu, na jakie sfery działalności środki te 

zostaną przekazane. 

Radny p. Chojnacki zwracał uwagę na to, że dzięki temu klubowi Rypin stał się zauważalny 

nie tylko w Polsce a nawet wśród niemieckiej  Polonii, z tego też względu należy dać szansę i 

przestrzec przyszły zarząd, że drugi raz takiej szansy nie otrzyma. Jest to też ogromna 

promocja naszego miasta. 

Radny p.Sobierajski pytał obecnego na sali p.Lewickiego pełniącego obowiązki prezesa 

klubu, czy został opracowany budżet klubu na ten rok? Pan Lewicki wyjaśniał , że pełni 

obowiązki prezesa klubu do 19 listopada, będą wybory prezesa i wybrany zostanie nowy 

Zarząd. W klubie pracuje od 36 lat. Sponsor strategiczny uznał, że jest w stanie dać 500 tyś. 

zł, pod warunkiem  jednak, aby  1/3 środków przekazało miasto i 1/3 zakłady pracy z terenu 

miasta i powiatu. Przez dwa i pół roku sponsor strategiczny finansował Klub  sam wspólnie z 

Radą Miasta, w tej chwili p. Stefański uznał, że klub powinien pozyskać sponsorów 

zewnętrznych, wówczas on dopiero przekaże środki. Na dzień dzisiejszy pozyskano 200 tyś. 

zł od firm rypińskich. Pozyskanie środków od p. Stefańskiego wiąże się z decyzją o 

przyznaniu środków ze strony miasta, stąd wniosek klubu kierowany do Rady Miasta. Dodał 

też, że wejście do II  ligi spowodowało, że klub nie jest w stanie za tym nadążyć. 

Prawdopodobnie w nowym roku we finansowanie klubu włączy się „Kasztelan”. Wspólnie z 

trojką kolegów ciężko zapracował na II ligę, jednak bez środków finansowych nie da się 

wiele spraw załatwić. Kocha to co robi, chciałby władzę oddać w dobre ręce. Co do obecności 

na Komisji Budżetu nie był zaproszony, na dzisiejszą sesję otrzymał zaproszenie, stąd jego 

obecność i wyjaśnienie wielu spraw dotyczących klubu.  

Zdaniem radnej p.Ziółkowskiej i radnego p. Żywockiego należy dać szansę klubowi. W 

poprzedniej kadencji finansowanie klubu budziło też wiele kontrowersji. Jej zdaniem nie 

wystarczy kochać sportu, trzeba jeszcze czuć bluesa , trzeba być menadżerem.  

Radny p.Kędzierski podkreślał w swojej wypowiedzi, że piłka nożna jest najbardziej 

popularną dyscypliną sportu i klub „Lech” najbardziej promuje nasze miasto. Trzeba środki 

przekazać, aby klub przetrwał do końca tej rundy, w innym przypadku możemy zniszczyć 



klub z tak piękna 90-letnią tradycją. Zauważył też , że  obecny Zarząd klubu działa 

społecznie, prosił kolegów radnych o wyrozumiałość. 

Radny p. Bytner zauważył, że nigdy klub nie rozliczył się z otrzymanych środków 

finansowych. Burmistrz wyjaśniał, że nie należy to do kompetencji miasta. Urząd ma prawo 

rozliczać tylko ze swoich dotacji przekazanych dla klubu. W tej chwili w Urzędzie 

prowadzona jest kontrola przez RIO i z pewnością będzie kontrolowane wydatkowanie 

środków na sport.  

Radna p. Alicja Federowicz chyliła czoła przed prezesem Lewickim, który tak ciężko pracuje  

społecznie kosztem życia prywatnego. Nie jest ona  może zaciętym kibicem sportowym ale 

jest całym sercem za klubem i te pieniądze klub  powinien otrzymać. Żartując dodała że,  od 

dawna nie czuje „tego bluesa” jeśli chodzi o pieniądze, ale funkcjonuje. 

Radny p.Sobierajski pytał konkretnie pana Lewickiego, na co te pieniądze zostaną 

przeznaczone, jego zdaniem miasto wywiązało się ze swoich zobowiązań na ten rok. Klub 

zrezygnował, też ze szkolenia orlików. 

Pan Lewicki wyjaśniał, że środki te potrzebne są na dokończenie tej rundy. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi poprzedników, zauważył, że miasto nie może 

reagować na działanie stowarzyszeń, gdyż są to niezależne struktury. Miasto robi to w formie 

konkursów. Podzielił też opinie, że miasto dając te pieniądze, nie ma żadnej gwarancji co do 

dalszych losów klubu. Dodał też, że obecny Zarząd prosił go o decyzję czy ma ubiegać się o 

licencje do II ligi czy lepiej pozostać w III lidze. Nie mógł dać żadnych gwarancji w tej 

kwestii, Zarząd klubu podjął decyzje o II lidze i dzisiaj wszyscy mogą być tylko z tego 

dumni. Burmistrz podkreślił też, że Lech Rypin jest dowodem na to , że w sporcie nie liczą 

się tylko pieniądze ale ambicje i umiejętności.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Furman zwrócił uwagę na raport NIK, gdzie występuje brak 

nadzoru nad środkami przekazywanymi dla klubu. Z kolei radny p.  Bytner poddawał pod 

rozwagę jaki byłby koszt, gdyby klub awansował do I ligi. 

Dyskusje zamknięto, wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek dotyczący 

odrębnego głosowania punktu 11  dot. zwiększenia środków na promocje miasta poprzez  

sport. 

Rada Miasta Rypina 14 glosami „za” jednogłośnie wniosek przyjęła.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał więc   pod głosowanie punkt 11 w uzasadnieniu do 

zmian budżetowych dot. zwiększenia środków na promocje miasta poprzez sport w kwocie 

100 tys.zł. 



Rada Miasta Rypina 10 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących” 

postanowiła o zwiększeniu środków w kwocie 100 tys. zł na promocje miasta poprzez 

sport w punkcie 11 uzasadnienia   do zmian budżetowych. 

Skarbnik miasta omówiła dodatkowe zmiany, które radni otrzymali przed sesją, poprosiła w 

imieniu Burmistrza o wprowadzenie tych zmian do budżetu: 

- zwiększenie wartości zadania o kwotę 1.452 zł pod nazwą „Zakup wyposażenia do Skate  

   Park oraz zmniejszenie zadania pn. Przebudowa targowiska miejskiego  przy  

   ul.Orzeszkowej”, 

- zwiększenie planu finansowego UM o kwotę 20.200zł z przeznaczeniem na wydatki  

  związane z zatrudnieniem instruktorów na boiskach „Orlik” 

- zwiększenie planu finansowego UM o kwotę 16.000 zł z przeznaczeniem na zakup kostki  

  polbruk – plac przy budynkach ul.Lissowskiego  

Radny p.Gładkowski pytał o wydatki związane z zatrudnieniem instruktorów. Skarbnik  

wyjaśniała, że chodzi tu o zapłatę instruktorom, którzy są zatrudniani przy obsłudze dwóch  

boisk Orlik. Kwota 50.000zł nie wystarczyła w tym roku  na pokrycie tych należności. 

Radny Chojnacki pytał z kolei o zakup kostki na plac przy ul.Lissowskiego.  

Burmistrz wyjaśniał, że był to wniosek mieszkańców tej ulicy, gdzie mieszkańcy    

zadeklarowali wykonanie prac pod warunkiem zakupu przez miasto kostki. Sprawa ta była  

omawiana na Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej, p. Chojnacki mógł nie wiedzieć,   

gdyż nie jest członkiem tej komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmiany zgłoszone przez panią skarbnik. 

 Rada Miasta Rypina 12 glosami „za”, przy 1 „wstrzymującym” i 1 „przeciwnym”     

 zmiany przyjęła. 

Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  poddał pod głosowanie  projekt uchwały Nr 

XXVI/186/12  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Rypina na 2012 

rok z uwzględnieniem przyjętych zmian . 

Rada Miasta Rypina  12 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/186/12 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu  miasta Rypina na 

2012 rok   

Uchwała Nr XXVI/186/12 stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 

 

 

 

 



Ad.9h 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  przedstawił projekt  uchwały Nr XXVI/187/12 

zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy  

Miasta Rypina na lata  2012 – 2044. Jest pozytywna opinia Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej.  

Dyskusji nie było, poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypina  14 głosami „za” jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr XXVI/187/12 

zmieniającą  uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy  

Miasta Rypina na lata  2012 – 2044. 

Uchwała Nr XXVI/187/12 stanowi zał. Nr 12 do protokołu. 

 

Ad .9i 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  przedstawił projekt uchwały Nr XXVI/188/12 w 

sprawie zmiany uchwały. Jest pozytywna opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej. 

Dyskusji nie było, poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypina  13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę Nr 

XXVI/188/12w sprawie zmiany uchwały. 

Uchwała Nr XXVI/188/12 stanowi zał. Nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 9j 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rypina  przedstawił projekt uchwały Nr XXVI/189/12 w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu  bankowego na sfinansowanie planowanego  

deficytu budżetu Gminy Miasta Rypina w 2012 roku. Jest pozytywna opinia Komisji Budżetu 

i Gospodarki Miejskiej.  

Skarbnik Miasta poinformowała, że  zmieniła się podstawa prawna . , zmienia  się  też  tytuł 

projektu uchwały, a mianowicie :  „ w sprawie zaciągnięcia   długoterminowego kredytu 

bankowego  na spłatę wcześniej   zaciągniętych zobowiązań” 

Dyskusji nie  było,   wiceprzewodniczący poddał projekt uchwały w poprawione wersji  pod 

głosowanie.  

Rada  Miasta Rypina 14 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/189/12 w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego  na spłatę wcześniej   

zaciągniętych zobowiązań” 

 Uchwała Nr XXVI/189/12 stanowi zał. Nr 14 do protokołu.  

 



 

 

Ad.10 i 12 

Radny p.Kędzierski pytał, czy jest odpowiedź  Zarządu Dróg Wojewódzkich na pisma 

odnośnie remontu ulicy  Lipnowskiej i skrzyżowania? Dziesiąty rok mija jak zabiega o 

remont tej ulicy. 

Burmistrz wyjaśniał, że już za rządów p.Maciejowskiego wykupiono grunt, aby poszerzyć to 

skrzyżowanie, dokumentacja jednak uległa przedawnieniu. Odbył wizytę z wójtem Gminy 

Rypin i p. Kosińskim w Urzędzie Marszałkowskim, czego efektem jest to, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich wchodzi z robotami na ulice Lipnowską na odcinku 600m od gimnazjum w 

stronę  ul. Kościuszki (do 50m przed skrzyżowaniem). Nie ma jednak dokumentacji na 

przebudowę skrzyżowania ul.Lipnowskiej. Zostanie wykonana nowa nawierzchnia, 

krawężniki i chodniki. Remont trafi w okresie święta zmarłych, ale należy się cieszyć, że 

remont w ogóle dojdzie do skutku. Są terminy, które obowiązują wykonawcę. Burmistrz 

informował, że mieszanka, która została  zastosowana w ul. Mławskiej , nie daje gwarancji, 

że dywanik się utrzyma. 

Radna p.Federowicz pytała burmistrza, czy podjął jakieś kroki jeżeli chodzi o kawałek 

niewykonanego chodnika przy ulicy Mławskiej, gdzie za chwile zostanie oddany do użytku 

nowy market „Netto”. Chodzi o odcinek chodnika od sklepu „Netto” do bloków 

mieszkalnych. Burmistrz wyjaśniał, że nie ma tu mocy prawnej, może jedynie monitować do 

wykonawcy. Rzeczywiście wykonano chodnik od „Netto” do torów, w druga stronę nie 

zrobiono, gdzie ze sklepu korzystać będą mieszkańcy bloków.  

Radny p. Żywocki poruszał sprawę studzienek kanalizacyjnych w ulicy Kościuszki . Zdaniem 

p. Marynowskiego stan studzienek jest bardzo zły i należałoby wykonać remont 

kompleksowo. 

Prezes Komes wyjaśniał, że pierścienie studzienek są  systematycznie wymieniane. Nie 

wytrzymują one jednak nacisku ciężkich pojazdów. Naprawa wszystkich studzienek 

jednocześnie  jest niemożliwa, gdyż spowodowałoby to utrudnienie ruchu. 

Pan Marynowski pytał  o orkiestrę miejską, której nie było na uroczystości w Lasku 

Rusinowskim. 

Dyrektor Muzeum p. Szalkowski wyjaśniał, że tradycyjnie zapraszana była orkiestra miejska 

z RDK. W tym roku jednak w ramach promocji zaproszona została orkiestra  sąsiedniej 

gminy Świedziebnia, z którego to terenu byli mordowani mieszkańcy. Na godzinę jednak 



przed uroczystością poinformowano, że występ tej orkiestry nie dojdzie do skutku. 

Niemożliwe było zwołanie orkiestry miejskiej. 

Jarosław Nowak kierownik Wydziału Projektów Unijnych  wyjaśniał odnośnie Astrobazy. 

Firma w piątek rozpoczęła prace naprawcze, niewiadomo jednak czy metoda  ta da efekty. 

Sprawa została zgłoszona do Urzędu Marszałkowskiego, który będzie prowadził rozmowy z 

projektantem. 

Radna p.Federowicz nawiązała do budynku Starego Młyna przy ulicy Mławskiej, który się 

sypie, pytała, czy są podjęte jakieś kroki? Burmistrz wyjaśniał, że były problemy z ustaleniem 

własności tego budynku. W chwili obecnej Hotel Magnolia złożył wniosek o umorzenie 

podatku za okres, gdzie inwestycja nie mogła przynosić dochodu, jednak ze względu na 

problemy finansowe miasta nie mógł tego podatku umorzyć. Dodał też, że w chwili obecnej 

jest już prawowity właściciel i budynek zostanie właściwie zagospodarowany.  

Radny p. Chojnacki poruszał temat utylizacji azbestu, pytał czy jest w mieście prowadzony 

program dotyczący wymiany pokryć dachowych z eternitu. Coraz więcej osób jest 

zainteresowanych tym tematem. Burmistrz wyjaśniał, że miasto przygotowuje odpowiednie 

dokumenty. 

 

Ad.11 

Nie było zapytań i wniosków mieszkańców. 

 

Ad.13 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zamknął obrady XXVI sesji. 

 

Płyta z nagraniem obrad sesji stanowi  integralną część protokołu. 

 

 

Protokołowała  :                                                             Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  

 

Mariola Jędrzejewska                                                                      Leszek Furman  


